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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2016      § 56-77 
 

Tid: Tisdagen den 12 april 2016 kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-04-18 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)   

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)   

Mariana Moreira Duarte (MP) tjänstgörande ersättare 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Anders Berlin enhetschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik 

Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Anders Lindell (MP) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Annelie Stiglund (M) 
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§ 65 
Gubbängens IP, anläggande av ny ispist för bandy och skridsko 
med mera Inriktnings- och genomförandebeslut                                        
Dnr 08.01.01/1411/2015. 

 

 

BESLUT  
 

1. Idrottsförvaltningen godkänner redovisat förslag för anläggande av en ny ispist för bandy 

och skridsko samt förstärkt kyl- och elkapacitet på Gubbängens IP, till en sammanlagd 

investeringsutgift om 44 mnkr, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för 

utförande. 

2. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, 

förvaltningen rätt att teckna erforderligt tillägg till nuvarande hyresavtal med 

fastighetskontoret om 3,7 mnkr år 1. 

 

Ärendet 
 

Anläggandet av en ny ispist på Gubbängens IP sker inför planeringen av en ny träningshall för 

bandy och skridsko på platsen där nuvarande bandybana är belägen. För att inte behöva avstå 

en hel issäsong medan bandyhallen byggs, föreslås att den nya ispisten anläggs på nuvarande 

konstgräsplan så snart som möjligt. Därför föreslås att ett kombinerat inriktnings- och 

genomförandebeslut fattas. Då ispisten tagits i drift kan byggandet av hallen börja. Ispisten 

och förstärkning av befintlig kyl- och elkapacitet för den planerade träningshallen, utförs som 

ett separat projekt. 

 

Kostnaden har beräknats till 44 mnkr inklusive alla kostnader som hittills lags ner, 

projektering, utförande samt byggherrekostnader, oförutsedda kostnader. Upphandling 

kommer att ske, dels i form av totalentreprenad och dels, som delad entreprenad.         

 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Daniele Fava (L) yrkar bifall till liberalernas förslag till beslut enligt följande: 

 

Återremittering av ärendet 

 

därutöver anföra följande 

 

När utredningsbeslutet för byggandet av bandyhallen gick i idrottsnämnden förordade 

Liberalerna en regional samfinansiering av hallen. Om Stockholm stad själv ska stå för 

finansieringen så finns det fortfarande investeringar som är viktigare för breddidrotten i 
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Stockholm och således måste gå före. Anläggandet av en ny ispist är det första steget i 

byggnationen av en bandyhall på Gubbängens IP.  

 

Vi yrkar därför att även detta ärende återremitteras med uppdrag till idrottsförvaltningen att 

utreda möjligheterna för en samfinansiering mellan länets kommuner och eventuella andra 

aktörer. 

 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer först förslaget om återremiss till nämnden och finner att nämnden vill 

fatta beslut på dagens sammanträde.  

 

Ordföranden yrkar därefter bifall till förvaltningens förslag till beslut och finner att 

idrottsnämnden beslutar enligt detta förslag till beslut. 

 

Reservation 
Daniele Fava (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 

 
 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


